
 
JEGYZŐKÖNYV 

 
 

amely 2011. november 9. napján a Magyar Szörf Szövetség elnökségi ülésén, a II. ker Ady Endre u. 
19. szám alatt. 
Az elnökségi ülés nyilvános, jelen vannak:  
 
 Kovács Péter elnök 
 György László alelnök, 
 Utassy Loránd főtitkár, 
 Körtvélyesi Miklós, 
 Lazsádi László 
 Dr. Molnár Ákos, mint elnökségi tagok 
 Kruchina Károly Fegyelmi bizottság elnöke 
 Liptai Lilla jegyzőkönyvvezető 
 
Kovács Péter köszönti a megjelenteket, majd Utassy Loránd javasolja, hogy jegyzőkönyvvezetőnek Liptai 
Lillát, jegyzőkönyv-hitelesítőknek Körtvélyesi Miklóst és Dr. Molnár Ákost nevezzék ki. 
 
Ezt követően a jelenlévők nyílt szavazással egyhangúlag elfogadják a következő határozatot: 
 
 

22/2011. számú Határozat 
 

Az elnökség egyhangúlag jegyzőkönyvvezetőnek Liptai Lillát, jegyzőkönyv-hitelesítőknek 
Körtvélyesi Miklóst és Dr. Molnár Ákost választotta meg. 
 
A nevezettek a felkérést köszönettel elfogadják. 
 
Ezt követően Utassy Loránd főtitkár ismerteti a napirendi pontokat: 
 

1. Koszti György levele 
2. 2011-es Freestyle, Szlalom, Wave és összetett magyar bajnokság eredményeinek elfogadása 
3. Év szörföse jelöltek elfogadása 
4. Költségvetés, gazdálkodás 
5. Tervek a jövőre nézve 
6. Jövő évi versenyek 

 
Utassy Loránd főtitkár felolvassa Koszti György levelét a balatongyöröki szlalom bajnoki fordulóval 
kapcsolatban. Az elnökség elfogadja a kérdéses esetben eljárt bizottság állásfoglalását, mely a 
felvetéseket megtárgyalta, majd az ügyet megvizsgálta, és arra az álláspontra jutott, hogy a kialakult 
végeredményen ez nem változtat. A válaszlevéllel Utassy Lorándot bízza meg az elnökség. 
 

23/2011. számú Határozat 
 
Az elnökség elfogadja a bizottság javaslatát, mely szerint a kialakult végeredményen Koszti György 
Úr beadványa nem változtat. 

4 igen, 0 nem, 2 tartózkodás 
 
 
Ezt követően a Szlalom, Freestyle, Wave osztályok végeredményei kerülnek hitelesítésre. 
Utassy Loránd kifogásolja, hogy Wave osztályon belül nem a hivatalos versenykiírás szerint jártak el, 
ugyanis ott nincs külön férfi-női kategória, a versenyt mégis így rendezték meg. Javasolja, hogy a női 
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nyertesek ne kapjanak magyar bajnoki címet, eredményük ne számítson bele az összetett végeredménybe, 
díjuk e helyett „Rip Curl Wave Női - Prassonisi” feliratú kupa legyen. 
 

24/2011. számú Határozat 
 
Az elnökség döntése értelmében a Wave osztály női résztvevőit díjazzák, azonban nem részesülnek 
magyar bajnoki címben.  
 

5 igen, 1 nem, 0 tartózkodás 
 

Ezután az eredmények elfogadása kerül sorra. 
 

25/2011. számú Határozat 
 

 Az elnökség egyhangú döntése értelmében a: 
o Szlalom 
o Freestyle 
o Wave 

Osztályok eredményeit jóváhagyta. 
Egyhangú döntés 

 
26/2011. számú Határozat 

 
Az elnökség az összetett magyar bajnokság végeredményét egyhangúan elfogadta. 
 

Egyhangú döntés 
 
Az év szörfösei díj napirendjére térve, Utassy Loránd a férfiak közül Gádorfalvi Áront, a nők közül Detre 
Diát emeli ki eredményeik alapján és javasolja őket az Év Szörföse címre. 
 

27/2011 számú Határozat 
 
Az elnökség egyhangúan elfogadja a javaslatot, mely szerint az „Év Férfi Szörföse” Gádorfalvi 
Áron és az „Év Női Szörföse” Detre Diána. 
 

Egyhangú döntés 
 
Utassy Loránd ezután felvázolja a Magyar Szörf Szövetség költségvetését. Az elnökség javasolja 
3 000.000 Forintos támogatás kérését a Magyar Olimpiai Bizottságtól. 
 
Majd az elnökség megvitatja Detre Dia és Gádorfalvi Áron klubjával a BYC-cel fennálló tartozások 
rendezésének jelenlegi helyzetét. Az egyesület szinte az összes idei évi támogatással tartozik 
versenyzőinknek, ami a háromoldalú szerződésben szerepel. Ezért az Elnök Úr javaslatára, amennyiben 
péntekig nem történik meg a kifizetések elindítása, akkor a probléma megoldása érdekében ő maga veszi 
fel a kapcsolatot az érintettekkel és a kifizetés leegyszerűsítését kezdeményezi. 

 
28/2011 számú Határozat 

 
Az elnökség egyhangúlag támogatta dr. Kovács Péter elnök javaslatát a BYC-cel szembeni 
tartozások rendezése érdekében. Amennyiben 2011.11.11-ig nem kezdődik meg a kifizetések 
elindítása, úgy Elnök Úr személyesen veszi fel a kapcsolatot az érintettekkel. 

Egyhangú döntés 
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Az ülés 18:30-kor György László alelnök nélkül folytatódik. 
A jövő évi tervekről Utassy Loránd tájékoztatja az elnökség tagjait, mely szerint a február-márciusi cadizi 
edzőtábor céljára apartmant kíván kivenni, valamint gépjárműre is szüksége van a felszerelések 
szállításához. 
 
 
Kovács Péter elnök felajánlja Renault Trafic típusú gépjárművét a Magyar Szörf Szövetség 
használatára 2012. Január 20-tól április 2-ig. 
 
Ezután napirenden kívül kerül megtárgyalásra Koszti Gábor esete, ami szerint 80 000 Forintot vett fel a 
Magyar Szörf Szövetségtől nevezési díj címén a costa bravai versenyre, azonban csak 50 000 Forintról 
hozott számlát. Utassy Loránd javaslatot kér az üggyel kapcsolatban. Kovács Péter elnök javasolja Koszti 
Gábor levélben történő felszólítását, hogy számoljon el a fent maradó 30 000 Forinttal, amennyiben ez 
nem történik meg a levél kézhezvételétől számított 8 napon belül, úgy tagsága felfüggesztésre kerül. 
 

29/2011 számú Határozat 
 
Az elnökség egyhangú szavazás értelmében elfogadja a javaslatot, hogy amennyiben Koszti Gábor 
nem számol el a tartozással határidőn belül, a Magyar Szörf Szövetség felfüggeszti tagságát. 

 
Egyhangú döntés 

 
 

A kérdések megtárgyalását követően Kovács Péter elnök berekeszti az ülést. 
A jövő évi versenyekről a következő elnökségi ülésen lesz szó, mely 2011. November 22-én, 17:00 
órakor, a II. ker Ady Endre u. 19. szám alatt kerül megrendezésre. 
 
 

Kmf. 
 
 
 

---------------------------------------------------- 
Liptai Lilla 

jegyzőkönyvvezető 
 
 
--------------------------------------------------   -------------------------------------------------------- 

 Körtvélyesi Miklós       Dr. Molnár Ákos 
 jegyzőkönyv-hitelesítő                  jegyzőkönyv-hitelesítő 


